
Raadsvergadering d.d. 22 oktober 2019
Raadsnota nummer   191205
0nderwerp:  Raadsvoorstel tot beschikbaar stellen van een aanvullend krediet van        
€ 120.000 voor het verlengen van het geluidsscherm nabij de Boswachterij Dorst

Vragen van fractie        Naam raadslid:  Walther Hoosemans
1. Zijn de (vroegere) ISV gelden gelabeld in de vrije reserve?

Antwoord: Ja, deze zijn gelabeld, zie de Jaarrekening 2018 op pagina 17. Deze 
pagina is bijgevoegd.

2. Waar zijn de ISV gelden  (investeringsfonds Stedelijke Vernieuwing) specifiek voor 
bedoeld?

Antwoord: De voormalige ISV gelden zijn bedoeld voor geluidsaneringsonderzoek 
en eventueel geluidsreducerende maatregelen voor geluids saneringswoningen (te 
saneren woningen uit onderzoek gebleken) in kader van de Wet geluidhinder.

3. Wat zijn de verschillende alternatieven die door de ontwikkelende partij zijn 
onderzocht?

Antwoord:   • Scherm binnen het spoorgebied (scherm direct langs het 
                       spoor op de erfgrens);

• Korfscherm net buiten het spoorgebied;
• Geluidwal in het plangebied (deze is gerealiseerd).

4. Hoe kan ik vertalen wat een afname van 7 dB is op de voorkeursgrenswaarde van 55 
dB?

Antwoord: Als voorbeeld een verlaging met 3 dB betekend een halvering van de 
geluidbelasting.
Als je een bron X van 60 dB en een andere bron Y van 60 dB bij elkaar optelt, dan 
resulteert dit in 63 dB. Wat je bereikt met dit scherm is dat je ervaart dat de helft 
van het spoorweggeluid is weggehaald. 

5. Door wie worden de kosten van de BTW gedragen, groot € 34.650.00 of zijn deze 
terug te vorderen via de Belastingdienst?

Antwoord: BTW is niet kosten verhogend dus terug te vorderen via het BTW-
compensatiefonds. 

6. Wat zijn de aanvullende onderzoeken die moeten worden uitgevoerd?

Antwoord: In verband met de zwaardere en bredere fundering (betonpalen in plaats 
van stalen balken in de grond) is er meer ruimte in de grond nodig en daarom 
moeten er aanvullende onderzoeken zoals munitieonderzoek, bodemonderzoek 
(fundering- en kwaliteit), asbestonderzoek en mogelijk dat Prorail nog aanvullende 
onderzoeken vraagt voor de benodigde vergunning.


